
Dobrý den, 

 

 

beseda s žáky 5. ročníku proběhla, ve třídě jsem byla sama, bez paní učitelky Tkáčové. Žáci 

mi nejdříve vyprávěli, jak se cítí ve škole a podobně. Na otázku, jestli je něco co "závidí" jiné 

třídě (takhle oklikou by mohli sdělit, že třeba třídního učitele) mi řekli, že čtvrťáci mají super 

nové lavice a notebooky, . . . Ptala jsem se jich, jestli je paní učitelka oslovuje příjmením a 

jestli jim to vadí - prý je takhle občas osloví, méně než kdysi, ale vůbec to nevadí - a 

spontánně mi začali vyprávět, jak jim jiná paní učitelka říká přezdívkami a vůbec se tím 

nechtěli zabývat, nebylo to pro ně stěžejní. Dokonce jsem na konci hodiny položila přímou 

otázku, jak vycházejí s paní učitelkou třídní - dozvěděla jsem se, že je pohodě, jeden chlapec 

dokonce prohlásil, že je nejlepší na světě 🙂 

 

Žáci hovořili téměř všichni, bez obav, opravdu jsem tam neviděla nic v nepořádku. 

 

 

Fotograf - každopádně bude jiný než dosud. Paní Brůnová má nyní hodně práce s jarními 

fotografiemi, proto fotografování školních tříd s námi bude řešit až od poloviny dubna. 

 

Máme ještě v záloze paní Černou, fotografku z FnO. 

 

 

Měla jsem za to, že tohle vám všem převyprávím na další schůzce školské rady, písemně to 

není ono. 

 

 

Mějte se hezky. 

 

 

J. Veličková 
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